
Jeg synes, det er et sobert initiv med "Hvor går vi henad med klubben" arr. 

Jeg skriver ikke dette fordi jeg har nyt at byde ind med. Tvært om, faktisk, jeg har oplevet 

siden 86, at der ikke er tilført klubben de store grundliggende nyheder, forstået således, at 

medlemmerne har stemt med fødderne hver gang. Noget er blevet ændret andet ikke.  

Grundlinjen er, at folk dukker op, hygger sig og klubben har sit mindre overskud på arr. Så 

hvad er det vi mangler??? Hvorfor ikke bare lade det komme af sig selv, hvis de vises fiskegrej 

da ellers findes derude. 

Så mit bud er som det plejer, "dont change a winning team" og mange tak for indsatsen til 

alle. 

Steen Vinkel 

 


